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General PA Meeting Minutes 10/17/2023 

Spanish Version- Versión en Español 

   

1. Call to order 

Sarajean welcomed everyone in attendance. She called the meeting to order at approximately 7:34 PM. 

 

2. Review and approval of minutes 

Sarajean explained that minutes from the September meeting were sent in advance of the current meeting. 

She asked if anyone wanted to review the minutes. Nobody replied. A motion to approve the minutes was 

made and seconded. Then, the minutes were approved. 

 

3. President's report 

Sarajean informed the community that most of what she wants to talk about will be discussed during New 

Business. 

 

Sarajean mentioned that the next day, the kids would go on a field trip to either Alladin or Little Mermaid. 

This is being paid for by a grant. Sarajean said that she will chaperone the trip. 

 

Sarajean mentioned that earlier that day, the PA wrote a check to cover $9000 toward Scribble Art. 

 

Adria asked if we should offer translation. Sarajean said we tried to have an interpreter from the DOE attend 

the meeting, but we didn't find anyone. She said the PA would start working on this now for next month's 

meeting. Adria asked in Spanish if anyone needs interpretation. Two parents requested it. Phil set things up 

so that Adria, who volunteered, would interpret for the parents who requested it. Sarajean thanked Adria. 

 

4. Treasurer's report 

Pam announced that the income from September was about $8,100, mostly for school supplies, plus some 

purchases and monthly donations. Monthly expenses were about $4,500. $2,500 was for the arts field trip 

(that came from a grant that came in the past), about $600 for school supplies, $1,400 for snacks, some for 

the PA-organized picnic, etc. The current total in our bank account is about $59,000 and we have about 

$25,000 in PayPal. 

 

5. Principal's report 

Alli mentioned that the meeting had a great turnout [the meeting took place over Zoom, and about 70 

people were logged in]. 
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Alli announced that Muscota is bringing back the Day-in-the-Life series. They did it last year for arts classes. 

This year, they will also do it for math, around the end of November. Caregivers will be able to visit their 

child's classroom, from around 8:45 am to 9:15 am. They will also do this for ELA (either reading or writing). 

Alli said we should be on the lookout for information. 

 

Alli said they will do another cycle of afterschool programming. 

 

Alli informed the community that during the pandemic, Muscota enrollment went down from about 300 

students to about 250 students. She mentioned that we are not a Title 1 school (because we don't have 

enough students who qualify for free lunch). Now, we are back up to 284 students. We got a lot of students 

from charter schools. That gives us additional funding. We had started the year with a projection of 260 

students. So, they have money for programs. 

 

Alli said they will offer additional classes for chess and Uptown Stories. Chess costs some money, but they 

can help families that cannot afford it. It will also be open for kindergarten next cycle. They will also do 

Uptown Stories again. Families that applied but didn't get it the first time will get priority. 

 

Alli said we will be celebrating Muscota's 30th anniversary soon. Details will come. 

 

Alli said that Muscota will get security cameras soon. We've been low priority because Muscota is considered 

a safe school. The cameras will only be in public spaces, not classrooms. Monique will be able to monitor the 

feed from the cameras. This will happen over the next couple of months. 

 

Alli said that for many years, people have advocated for Muscota to expand to middle school. Adria has been 

championing this cause recently. It has taken steps in the positive direction this year. A couple of parents and 

her met with the superintendent. He would love for Muscota to grow; however, there is no place to grow to. 

Muscota and Amistad are both fully at capacity. They will not ask Amistad to move out. Supposedly, Muscota 

was offered to move and expand to middle school years ago, but they turned that offer down. There are no 

available buildings. So, there is a bit of a standstill. 

 

Alli informed the community that there is a positive move of expansion in the other direction. Muscota was 

offered to start a 3K and two PreK classes starting in September. Alli said she loves this, and she wishes 

Camille was here to celebrate with her. Muscota will have a satellite site for PreK and 3K, in the new building 

down the block. The building will also have affordable housing, a library, and a STEM center. There will be 

three classrooms. They must be used for early childhood classes. There will almost definitely be one 3K class 

and two PreK classes. She toured the space in the summer. The space is beautiful, and the classrooms are 

gigantic. There is a big outdoor space, a roof deck, and a kitchen; they will have access to the library. Alli said 
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she had already announced this to the staff, hoping to get one volunteer to move there; she wound up 

getting more people to volunteer than there are spots! They will likely hire three teachers and three 

paraprofessionals. She wants to mix current Muscota people and new staff. She is super excited. 

 

6. Member comments and questions 

Sarajean explained the concept of stacking to the community. She said that Hollis would run the stack at this 

meeting. 

 

Someone came late and asked what the good news was, based on comments in the chat. Alli briefly repeated 

the news about the new 3K and PreK classes. 

 

Hollis read a question from the chat. Someone asked whether upper grades would have access to the library 

and STEM center? Alli said she hopes so. There are certain other schools that are already connected to it. She 

hopes that Muscota will have dibs to it, since we are doing the PreK and 3K classes. She is also working to 

gain access to the outdoor space. She also hopes we get access for tours. It would not have furniture yet 

[during the tours]. 

 

Someone asked if a younger sibling of a Muscota student would have priority for the PreK and 3K. Alli said 

that is their hope. They don't know absolutely yet. She thinks they will likely have similar policies to Muscota 

now, which includes a sibling policy. 

 

Alli said she also needs to know about the supervision policy. She wants a site supervisor, not her or Rosa 

walking back and forth between the two buildings. These are the two most important questions for her [the 

supervision policy and the sibling policy]. 

 

Alli said that applications open in January, so they need to know how many seats there will be. 

 

Hollis mentioned that a few people typed hopes about a middle school into the chat. Alli said it is a very 

complicated thing. To go from K – 8, they would need multiple proposals (separate proposals to move, to 

merge with another school, etc.). Alli said that mergers can get murky, because schools have different 

philosophies, staffs come together, there could be an excess situation based on seniority, etc. There would 

only be one principal. 

 

Alli mentioned that 278 is looking for their own building; there were four potential sites, but two have been 

ruled out. 
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Someone asked if there is room for a potential second 3K class. Alli said no. She said she would love to have 

two 3K and two PreK classes. There are a lot of entry points now (3K, PreK, and K). That's not a bad thing, but 

she would prefer two 3K and two PreK classes. However, the building has only three classrooms. 

 

7. School Leadership Team Report 

Sarajean said she would give this report. They had their first SLT meeting the previous month. They 

discovered there was some confusion about the number of members needed. They are still in need of one 

more member. She said we would hopefully have an election at the end of this meeting. She said you don't 

have to have relevant experience to run. 

 

8. New Business 

• Mad Hatter’s Ball 
Hollis said the MHB Committee has been working very hard to prepare a very fun event. There will be a 
photo booth, tons of food, games, a haunted hallway, a costume contest, etc. Kids and adults should 
come in costumes. We need a ton of volunteers to make the day happen. It is a three-hour event within a 
12-hour period including set-up and cleanup. Help can include running a game, serving food, a haunted 
hallway (she added that Juan is famous for scaring kids in the haunted hallway), etc. They need people to 
run the cotton candy machine. There will be food donation signups. They sell a ton of food (she 
mentioned some of the foods they usually have). Hollis said the community should look out for flyers, 
emails, texts, etc. Sarajean said she hopes that we all attend the event. 
 
Hollis posted a link in the chat to a SignUpGenius. Sarajean called it an all-hands-on-deck situation. She 
said that children cannot bring an accessory that could possibly be used as a weapon or poke someone 
[as part of their costumes]. 
 

• Picture Day 
Sarajean asked if Erika was there to talk about Picture Day. Erika replied yes. Erika said that Picture Day 
will take place on November 9. We are using the same company as last year. We don't have a makeup 
date yet. 
 
There was a question about signing up ahead of Picture Day. Erika replied that parents don't need to do 
that; there will be a link to see the pictures and make selections after Picture Day. 
 

• Gala 
Sarajean said the Gala will take place in March; it is tentatively scheduled for Saturday, March 2. It is 
tentative because we don't have a location yet. She said if anyone knows of a space or has a connection 
to a space that is large and not too expensive, please reach out to the PA. Also, people should reach out if 
they are interested in being part of the Planning Committee. Sarajean said the PA will start planning right 
after the Mad Hatters Ball. 
 

• SLT Election 
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Sarajean informed the community that meetings have been held on Thursdays from 5:30 – 7 pm. She 
said she knows that timing won't work out for everyone. She asked for nominations. 
 
Hollis nominated Jill Schimmel. 
 
Jill said hello and introduced herself to the community. She said that her child just joined the third grade, 
transferring from a charter school. She is an educator and is interested in the SLT. She was an ENL 
(English as a New Language) teacher, and she has had various other roles. She would like to help 
empower multilingual families and help to provide opportunities for students. She is proficient in 
multiple languages. She mentioned a social justice program she is a part of. 
 
Nobody else was nominated for the SLT. Sarajean moved to approve Jill Schimmel as a member of the 
SLT; this was seconded. Support was shown by raising hands or hands up icons; we got more than half, so 
Jill was approved as a member of the SLT. 
 
Sarajean congratulated Jill, and she said the next meeting would take place the following Thursday. She 
thanked Jill for stepping up. 
 
There is a question about the previous month's SLT election; Sarajean provided some info. 
 

9. Adjournment 

Not related to a specific agenda item, Hollis read a question from the chat, about the "no homework" 

philosophy at Muscota. Sarajean said that Alli would have been the best person to answer, but she left the 

meeting earlier, so Sarajean will try. She says there is not really a "no homework" policy. She mentioned her 

child's 5th grade homework, but it is not a lot. She said that studies have shown that homework is not a great 

marker of a child's success or development. They are aware, however, that some parents prefer that their 

child has some homework to do at home. The teachers can work with parents to provide worksheets, etc. 

She said that caregivers should not hesitate to reach out to their child's teacher. Hollis added that classes get 

periodic emails and newsletters, and these generally encourage extra reading and other learning extensions. 

She said that if anyone is not getting these, they should reach out to Martha. 

 

Sarajean moved to adjourn the meeting at approximately  8:27 pm. This was seconded. The meeting was 

adjourned. 
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ESPAÑOL Acta de la reunión general de AP 17/10/2023 

1. Llamar al orden 

Sarajean dio la bienvenida a todos los asistentes. Ella convocó la reunión al orden aproximadamente a las 7:34 

p.m. 

 

2. Revisión y aprobación de actas 

 

Sarajean explicó que las actas de la reunión de septiembre se enviaron antes de la reunión actual. Preguntó si 

alguien quería revisar las actas. Nadie respondió. Se hizo y secundó una moción para aprobar las actas. Luego se 

aprobó el acta. 

 

3. Informe del presidente 

 

Sarajean informó a la comunidad que la mayor parte de lo que quiere hablar se discutirá durante Nuevos 

Negocios. 

 

Sarajean mencionó que, al día siguiente, los niños irían de excursión a Alladin o La Sirenita. Esto se financia con 

una subvención. Sarajean dijo que será la acompañante del viaje. 

 

Sarajean mencionó que ese mismo día, la Asociación de Padres emitió un cheque para cubrir $9000 para Scribble 

Art. 

 

Adria preguntó si deberíamos ofrecer traducción. Sarajean dijo que intentamos que un intérprete del DOE 

asistiera a la reunión, pero no encontramos a nadie. Dijo que la Asociación de Padres comenzaría a trabajar en 

esto ahora para la reunión del próximo mes. Adria preguntó en español si alguien necesita interpretación. Dos 

padres lo solicitaron. Phil preparó las cosas para que Adria, quien se ofreció como voluntaria, interpretara para 

los padres que lo solicitaron. Sarajean agradeció a Adria. 

 

4. Informe del tesorero 

 

Pam anunció que los ingresos de septiembre fueron de aproximadamente $8,100, principalmente para útiles 

escolares, además de algunas compras y donaciones mensuales. Los gastos mensuales eran de unos 4.500 

dólares. $2,500 fueron para la excursión artística (que provino de una subvención que llegó en el pasado), 

alrededor de $600 para útiles escolares, $1,400 para refrigerios, algo para el picnic organizado por la Asociación 

de Padres, etc. El total actual en nuestra cuenta bancaria es alrededor de $59,000. y tenemos alrededor de 

$25,000 en PayPal. 
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5. Informe del director 

 

Alli mencionó que la reunión tuvo una gran participación [la reunión se llevó a cabo a través de Zoom y unas 70 

personas iniciaron sesión]. 

 

Alli anunció que Muscota traerá de vuelta la serie Day-in-the-Life. Lo hicieron el año pasado para las clases de 

artes. Este año también lo harán en matemáticas, a finales de noviembre. Los cuidadores podrán visitar el salón 

de clases de sus hijos aproximadamente de 8:45 am a 9:15 am. También harán esto para ELA (ya sea lectura o 

escritura). Alli dijo que deberíamos estar atentos a la información. 

 

Alli dijo que harán otro ciclo de programación extraescolar. 

 

Alli informó a la comunidad que, durante la pandemia, la inscripción en Muscota disminuyó de unos 300 

estudiantes a unos 250 estudiantes. Mencionó que no somos una escuela de Título 1 (porque no tenemos 

suficientes estudiantes que califiquen para el almuerzo gratis). Ahora, volvemos a tener 284 estudiantes. 

Recibimos muchos estudiantes de escuelas charter. Eso nos da financiación adicional. Habíamos iniciado el año 

con una proyección de 260 estudiantes. Entonces tienen dinero para programas. 

 

Alli dijo que ofrecerán clases adicionales de ajedrez y Uptown Stories. El ajedrez cuesta algo de dinero, pero 

puede ayudar a familias que no pueden permitírselo. También estará abierto para guardería el próximo ciclo. 

También volverán a hacer Uptown Stories. Las familias que solicitaron, pero no lo obtuvieron la primera vez 

tendrán prioridad. 

 

Alli dijo que pronto celebraremos el 30 aniversario de Muscota. Los detalles vendrán. 

 

Alli dijo que Muscota pronto tendrá cámaras de seguridad. Hemos tenido baja prioridad porque Muscota se 

considera una escuela segura. Las cámaras sólo estarán en espacios públicos, no en aulas. Monique podrá 

monitorear la transmisión de las cámaras. Esto sucederá durante los próximos meses. 

 

Alli dijo que durante muchos años la gente ha abogado por que Muscota se expanda a la escuela secundaria. 

Adria ha estado defendiendo esta causa recientemente. Este año ha dado pasos en dirección positiva. Un par de 

padres y ella se reunieron con el superintendente. Le encantaría que Muscota creciera; sin embargo, no hay 

ningún lugar donde crecer. Muscota y Amistad están al máximo de su capacidad. No le pedirán a Amistad que se 
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mude. Supuestamente, a Muscota le ofrecieron mudarse y expandirse a la escuela secundaria hace años, pero 

rechazaron esa oferta. No hay edificios disponibles. Entonces hay un poco de estancamiento. 

 

Alli informó a la comunidad que hay un movimiento positivo de expansión en la otra dirección. A Muscota se le 

ofreció comenzar una clase de 3K y dos de PreK a partir de septiembre. Alli dijo que le encanta esto y desearía 

que Camille estuviera aquí para celebrarlo con ella. Muscota tendrá un sitio satélite para PreK y 3K, en el nuevo 

edificio de la misma cuadra. El edificio también contará con viviendas asequibles, una biblioteca y un centro 

STEM. Habrá tres aulas. Deben utilizarse para las clases de primera infancia. Es casi seguro que habrá una clase 

de 3K y dos clases de PreK. Recorrió el espacio en el verano. El espacio es hermoso y las aulas gigantes. Hay un 

gran espacio al aire libre, una terraza en el techo y una cocina; tendrán acceso a la biblioteca. Alli dijo que ya 

había anunciado esto al personal, con la esperanza de conseguir un voluntario para mudarse allí; ¡Terminó 

consiguiendo más personas voluntarias que lugares disponibles! Probablemente contratarán a tres maestros y 

tres paraprofesionales. Quiere mezclar gente actual de Muscota y personal nuevo. Ella está súper emocionada. 

 

6. Comentarios y preguntas de los miembros 

 

Sarajean explicó el concepto de apilamiento a la comunidad. Dijo que Hollis se encargaría de la pila en esta 

reunión. 

 

Alguien llegó tarde y preguntó cuáles eran las buenas noticias, basándose en los comentarios del chat. Alli repitió 

brevemente la noticia sobre las nuevas clases de 3K y PreK. 

 

Hollis leyó una pregunta del chat. Alguien preguntó si los grados superiores tendrían acceso a la biblioteca y al 

centro STEM. Alli dijo que eso espera. Hay otras escuelas que ya están conectadas a él. Ella espera que Muscota 

tenga derecho a hacerlo, ya que estamos dando las clases de PreK y 3K. También está trabajando para obtener 

acceso al espacio al aire libre. También espera que tengamos acceso a los recorridos. Todavía no tendría muebles 

[durante los recorridos]. 

 

Alguien preguntó si un hermano menor de un estudiante de Muscota tendría prioridad para PreK y 3K. Alli dijo 

que esa es su esperanza. Todavía no lo saben del todo. Ella cree que probablemente ahora tendrán políticas 

similares a las de Muscota, que incluyen una política para hermanos. 

 

Alli dijo que también necesita saber sobre la política de supervisión. Quiere un supervisor de obra, no ella ni Rosa 

caminando de un lado a otro entre los dos edificios. Éstas son las dos cuestiones más importantes para ella [la 

política de supervisión y la política de hermanos]. 

 

Alli dijo que las solicitudes se abren en enero, por lo que necesitan saber cuántos asientos habrá. 



 

 

 

MUSCOTA NEW SCHOOL PARENTS ASSOCIATION EXECUTIVE BOARD 
President - Sarajean Santoro 
Vice President - Erika Fajardo 

Treasurer - Pam Greengarten | Assistant Treasurer - Marlene Naanes 
Corresponding Secretary - Hollis Scarborough | Recording Secretary - Carl Sable 

Webmaster - Phil Matarese | Translation Secretary - Juan Carlos Jerez 

 

 

Hollis mencionó que algunas personas escribieron esperanzas sobre una escuela secundaria en el chat. Alli dijo 

que es algo muy complicado. Para pasar de K – 8, necesitarían múltiples propuestas (propuestas separadas para 

mudarse, fusionarse con otra escuela, etc.). Alli dijo que las fusiones pueden volverse turbias, porque las escuelas 

tienen filosofías diferentes, el personal se une, podría haber una situación excesiva basada en la antigüedad, etc. 

Solo habría un director. 

 

Alli mencionó que 278 está buscando su propio edificio; Había cuatro sitios potenciales, pero dos han sido 

descartados. 

 

Alguien preguntó si hay espacio para una posible segunda clase de 3K. Alli dijo que no. Dijo que le encantaría 

tener dos clases de 3K y dos de PreK. Ahora hay muchos puntos de entrada (3K, PreK y K). Eso no es malo, pero 

ella preferiría dos clases de 3K y dos de PreK. Sin embargo, el edificio sólo tiene tres aulas. 

 

7. Informe del equipo de liderazgo escolar 

 

Sarajean dijo que daría este informe. Tuvieron su primera reunión del SLT el mes anterior. Descubrieron que 

había cierta confusión sobre la cantidad de miembros necesarios. Todavía necesitan un miembro más. Dijo que, 

con suerte, tendríamos elecciones al final de esta reunión. Dijo que no es necesario tener experiencia relevante 

para postularse. 

 

8. Nuevos negocios 

 

• El baile del Sombrerero Loco 

Hollis dijo que el Comité MHB ha estado trabajando muy duro para preparar un evento muy divertido. Habrá un 

fotomatón, toneladas de comida, juegos, un pasillo encantado, un concurso de disfraces, etc. Los niños y adultos 

deberán venir disfrazados. Necesitamos un montón de voluntarios para que el día suceda. Es un evento de tres 

horas dentro de un período de 12 horas que incluye el montaje y la limpieza. La ayuda puede incluir organizar un 

juego, servir comida, un pasillo embrujado (agregó que Juan es famoso por asustar a los niños en el pasillo 

embrujado), etc. Necesitan personas para manejar la máquina de algodón de azúcar. Habrá inscripciones para 

donación de alimentos. Venden un montón de comida (mencionó algunos de los alimentos que suelen tener). 

Hollis dijo que la comunidad debería estar atenta a los folletos, correos electrónicos, mensajes de texto, etc. 

Sarajean dijo que espera que todos asistamos al evento. 

 

Hollis publicó un enlace en el chat a SignUpGenius. Sarajean lo calificó como una situación en la que todos deben 

ponerse manos a la obra. Dijo que los niños no pueden traer un accesorio que pueda usarse como arma o pinchar 

a alguien [como parte de sus disfraces]. 
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•Día de Fotos 

Sarajean preguntó si Erika estaba allí para hablar sobre el día de la fotografía. Erika respondió que sí. Erika dijo 

que el Día de la Fotografía se llevará a cabo el 9 de noviembre. Usaremos la misma compañía que el año pasado. 

Aún no tenemos una fecha de recuperación. 

 

Hubo una pregunta sobre cantar antes del Día de la Foto. Erika respondió que los padres no necesitan hacer eso; 

Habrá un enlace para ver las fotografías y hacer selecciones después del Día de la fotografía. 

 

• Gala 

Sarajean dijo que la Gala se llevará a cabo en marzo; Está programado tentativamente para el sábado 2 de marzo. 

Es tentativo porque aún no tenemos una ubicación. Dijo que si alguien conoce un espacio o tiene una conexión a 

un espacio que sea grande y no demasiado costoso, comuníquese con la AP. Además, las personas deben 

comunicarse si están interesadas en ser parte del Comité de Planificación. Sarajean dijo que la Asociación de 

Padres comenzará a planificar inmediatamente después del baile de los Sombrereros Locos. 

 

• Elección del SLT 

Sarajean informó a la comunidad que las reuniones se llevaron a cabo los jueves de 5:30 a 7 pm. Dijo que sabe 

que el momento no será el adecuado para todos. Ella pidió nominaciones. 

 

Hollis nominó a Jill Schimmel. 

 

Jill saludó y se presentó a la comunidad. Dijo que su hijo acaba de ingresar al tercer grado, trasfiriéndose de una 

escuela autónoma. Ella es educadora y está interesada en el SLT. Fue profesora de ENL (inglés como nuevo 

idioma) y ha desempeñado varios otros roles. Le gustaría ayudar a empoderar a las familias multilingües y ayudar 

a brindar oportunidades a los estudiantes. Ella domina varios idiomas. Mencionó un programa de justicia social 

del que forma parte. 

 

Nadie más fue nominado para el SLT. Sarajean propuso aprobar a Jill Schimmel como miembro del SLT; esto fue 

secundado. El apoyo se mostró levantando las manos o con íconos de manos en alto; obtuvimos más de la mitad, 

por lo que Jill fue aprobado como miembro del SLT. 

 

Sarajean felicitó a Jill y dijo que la próxima reunión tendría lugar el jueves siguiente. Agradeció a Jill por haber 

dado un paso al frente. 

 

Hay una pregunta sobre la elección del SLT del mes anterior; Sarajean proporcionó alguna información. 
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9. Aplazamiento 

 

Sin estar relacionado con un tema específico de la agenda, Hollis leyó una pregunta del chat sobre la filosofía de 

"no hacer tarea" en Muscota. Sarajean dijo que Alli habría sido la mejor persona para responder, pero abandonó 

la reunión antes, por lo que Sarajean lo intentará. Ella dice que en realidad no existe una política de "no hacer 

tareas". Mencionó la tarea de quinto grado de su hijo, pero no es mucha. Dijo que los estudios han demostrado 

que la tarea no es un gran marcador del éxito o desarrollo de un niño. Son conscientes, sin embargo, de que 

algunos padres prefieren que su hijo tenga algunos deberes que hacer en casa. Los maestros pueden trabajar con 

los padres para proporcionarles hojas de trabajo, etc. Dijo que los cuidadores no deben dudar en comunicarse 

con el maestro de su hijo. Hollis agregó que las clases reciben correos electrónicos y boletines informativos 

periódicamente, y estos generalmente fomentan la lectura adicional y otras extensiones de aprendizaje. Dijo que, 

si alguien no los recibe, debería comunicarse con Martha. 

 

Sarajean propuso levantar la sesión aproximadamente a las 8:27 pm. Esto fue secundado. Se levantó la sesión. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


